
Z A P I S N I K 

Sa XIX. sjednice Općinskog vijeća Općine Jelsa 

Održane dana 16. rujna 2024. godine u vijećnici Obćinskog doma 

Sjednica je započela u 18,03 sati. 

Sjednici nazoče vijećnici: 

1. Jure Gurdulić 
2. Ivica Vraničić 
3. Paulo Potočnjak 
4. Ivo Drinković 
5. Ivo Božiković 
6. Branko Bunčuga 
7. Dejan Bojanić  
8. Eva Marija Ćurin 
9. Lukin Belić 
10. Ana Marija Selak 
11. Jakša Damjanić 
 

Izočni vijećnici:  
 -Božidar Balić ( pristupio u 18:10) 
- Domagoj Kraljević 

Ostali nazočni: 

- Nikša Peronja  – Načelnik Općine Jelsa  
- Ivica Keršić- pročelnik  JUO Općine Jelsa 
- Mirjam Šurjak Pavičić – voditeljica Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti  
- Daria Grgičević Hujić – referent u JUO Općine Jelsa 
- Niko Salamunić - Jelkom d.o.o. 
- Nene Mišković- stručni suradnik za financije i proračun 
- Martina Milatić- voditeljica Odsjeka za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu 

okoliša 
 

 

Predsjednik vijeća g. Jure Gurdulić, pozdravlja sve nazočne i otvara sjednicu. 

Utvrđuje kvorum s jedanaest (11) nazočnih vijećnika i dva(2) izočna vijećnika. 

 

 

 

 

 

 

 



1. Usvajanje zapisnika s  XVIII. sjednice  Općinskog vijeća. 
 

2. Vijećnička pitanja.  
 

3. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 
 

4. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g. 
 

5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 20223.g. 
 

6. Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g. 
 

7. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g. 

 

8. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. 
 

9. Prijedlog Zaključka o davanju odobrenja društvu “Jelkom“ d.o.o. Vrboska za 
kratkoročno zaduženje kod poslovnih banaka. 

 

10. Prijedlog Odluke o  izmjenama i dopunama Plana postavljanja privremenih 
objekata.  

 

11. Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupniku javne površine – korsniku 
ugostiteljskog objekta zbog izvođenja radova ispred poslovnog prostora.  

 
12. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama. 
 

 
 

Predloženi Dnevni red 

JEDNOGLASNO JE USVOJEN 

 

 

 

 

 

 



Prelazi se na točku 1./ Dnevnog reda. 

Ad 1./  Usvajanje zapisnika sa XVIII. sjednice Općinskog Vijeća. 

Vijećnik g. Paulo Potočnjak istaknuo je da je izjava gđe. Mirjam Šurjak Pavičić pogrešno 
zabilježena u zapisniku te traži da se ispravi. 

Konstatira se da je zapisnik s XVIII. sjednice   

JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN 

 

Prelazi se na točku 2./ Vijećnička pitanja 

Ad 2./ 

Predsjednik vijeća daje riječ Načelniku. 

Načelnik se osvrće na tekuću sezonu i naglašava da, iako smo se svi pribojavali da će 
sezona biti znatno lošija, ispala je sasvim dobra. U Vrboskoj je čak bila bolja od 
očekivanog, dok je u Jelsi jedini problem bio hotel Fontana, koji je nešto malo 
podbacio. Kulturne manifestacije za ljeto 2024. su pri kraju, bilo ih je u velikom broju 
i jako kvalitetne.  

Dan Općine je prošao odlično! Posjetili su nas Predsjednik Republike, nekoliko 
državnih tajnika, saborski zastupnici te 20-ak načelnika i gradonačelnika. 

Početkom ljeta (svibanj i lipanj) započeli su radovi na postavljanju potpuno nove 
javne rasvjete i betoniranju šetnice u mjestu Zavala, a sada će se ti radovi nastaviti. 
Također, nova rasvjeta bit će postavljena i u mjestima Jelsa i Vrboska.  

Čeka se izdavanje uporabne dozvole za Ribarski muzej u Vrboskoj, koji bi uskoro 
trebao započeti s radom. U tijeku su pripreme za raspisivanje javne nabave za 
izgradnju novog vrtića, za koji je građevinska dozvola već izdana. Početak gradnje 
planira se oko Nove godine. 

Također, istaknuo je da je iz Ministarstva stigla potvrda o 100% financiranju 
izgradnje nove zgrade osnovne škole. Idejni projekt, koji je financirala Općina, već je 
izrađen, a plan je da sadašnja zgrada ostane u funkciji srednje škole, dok bi osnovna 
škola dobila novu zgradu. Nova škola će se graditi pored postojeće zgrade, budući 
da Europska unija ne financira troškove zemljišta, a Općina Jelsa u trenutku 
raspisivanja natječaja nije raspolagala adekvatnim zemljištem za izgradnju nove 
škole. Općina Jelsa raspisuje natječaj za izradu glavnog projekta u ime i za račun 
Županije, u skladu sa Sporazumom sklopljenim sa Županijom. 

Predsjednik vijeća konstatira da je vijećnik g.Božidar Balić pristupio sjednici u 
18:10. 

Uspješno je dovršen Društveni dom (stara ambulanta), koji je privremeno dan na 
korištenje Dječjem vrtiću Jelsa, otvorile su se jaslice i sva djeca su upisana.  

U sportskom centru završeno je postavljanje umjetne trave i gume, te su na 
otvorenom uređeni rukometno i košarkaško igralište. U parku u Jelsi, na dječjem 



igralištu, započelo je postavljanje antistresne podloge od izlijevane gume, a ista 
podloga postavit će se i na dječjem igralištu u Vrboskoj. 

U suradnji s Hvarskim vodovodom ishođene su potrebne dozvole te su raspisani 
natječaji za dovođenje sekundarne vodovodne mreže i izgradnju vodospreme u 
mjestima Poljica i Prapatna, kao i za postavljanje cjevovoda i sekundarne vodovodne  
mreže od Poljica do Zastražišća uzduž postojeće ceste D116. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu.  

Za riječ su se javili vijećnici: g. Paulo Potočnjak, g. Eva Marija Čurin, g.Ivica 
Vraničić, g. Ivo Drinković, g. Branko Bunčuga, g. Dejan Bojanić,  g. Božidar Balić. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga postavlja prvo pitanje:  

Postoji li projekt cesta na području Libora? 

Načelnik objašnjava da postoji građevinska dozvola izdana u suradnji s Hvarskim 
vodovodom te da je osiguran nužni prolaz potreban za popravak kanalizacijskih i 
vodoopskrbnih cijevi. Cijevi su postavljene kroz postojeće puteve i ceste, koji su 
najvećim dijelom katastarski ucrtani i upisani. Za preostale dijelove dogovoreno je s 
vlasnicima parcela da će donirati nekoliko kvadrata zemljišta. 

Ceste su se krenule raditi i Libora će biti spremana za daljnji razvoj pod uvjetima koji 
će biti propisani novim Izmjenama i dopunama prostornog plana Općine Jelsa. 

Drugo pitanje koje postavlja vijećnik g.Branko Bunčuga je što je sa prikupljanjem 
odvojenog otpada iz kućanstva? 

Direktorica Ružica Visković odgovara da su podjeljenje sve vrećice i da je raspored 
prikupa oglašen na internet stranici Jelkom društva i Općine Jelsa online. Odnosno, 
kupi se svaki četvrtak, s time da se prvi četvratak u mjesecu kupi plastika i tako 
redom.  

Treće pitanje vijećnika g. Bunčuge je da li je bio raspisan javni natječaj za Idejno 
rješenje za izgradnju nove škole, na što Načelnik odgovara da nije bilo radi rokova. 

Vijećnik g. Ivica Vraničić postavio je pitanje hoće li se cesta odmah širiti prilikom 
postavljanja cjevovoda na dionici od Poljica prema Zastražišću.  

Načelnik je odgovorio da se cesta neće širiti, već će se cjevovod postavljati na 
postojećoj trasi. Istaknuo je da se postavljanje cjevovoda ne može odgađati do 
izgradnje nove ceste. 

Vijećnica gđa. Eva Marija Ćurin nadovezala se na pitanje vijećnika g. Ivice 
Vraničića upitom hoće li se postavljanje cjevovoda nastaviti i prema Gdinju. 
Načelnik je odgovorio da za tu dionicu nije bio raspisan natječaj, ali da je 
projektiranje u tijeku. Pojasnio je da postoji problem na dijelu između Zastražišća i 
Gdinja, gdje dolazi do izmicanja ceste, zbog čega će postavljanje cjevovoda 
vjerojatno morati biti usklađeno s projektom nove ceste. 

Nakon kratke rasprave, vijećnik g. Dejan Bojanić postavio je prvo pitanje: tko je, 
imenom i prezimenom, bio zadužen za nadzor prilikom vraćanja infrastrukture u 
prvobitno stanje u sklopu projekta aglomeracije? 



Drugo pitanje je kako bi se moglo riješiti pitanje zabrane parkiranja u samom centru 
Prapatne za sve koji nisu vlasnici kuća? 

A treće pitanje glasi: može li se nekom odlukom ograničiti prodaja rashlađenih 
alkoholnih pića ispred dućana u centru Jelse? Naime, velik broj ljudi okuplja se 
ispred dućana i konzumira alkohol, unatoč intervencijama policije i komunalnog 
redarstva. 

Načelnik je na prvo pitanje odgovorio da postoji tvrtka koja je bila izabrana putem 
javnog natječaja raspisanog od strane Hvarskog vodovoda i koja je bila zadužena za 
nadzor radova. Dodao je da su Općina Jelsa i Hvarski vodovod kontinuirano 
ukazivali na nelogičnosti tijekom izvođenja radova. Prije izdavanja uporabne 
dozvole, teren će se ponovno obići kako bi se utvrdili svi nedostatci, a sve što nije 
dobro izvedeno bit će sanirano sredstvima iz Europskog fonda. 

Na drugo pitanje odgovara da je upoznat sa problemom i da će se ovu zimu poradit 
na tome, a bilo bi dobro rješenje kada bi netko na privatnoj parceli uz žalo napravio 
parkiralište.  

Što se tiče trećeg pitanja napominje da po njegovom saznanju nije bilo tako puno 
primjera, najviše ispred jednog dučana koji je sada zatvorio i gdje je policija često 
intervenirala na poziv stanara ispred čije se zgrade okupjalo. 

Općina Jelsa je donjela  Odluku o komunalnom redu u kojoj je zabranjeno 
konzumiranje alkoholnih pića na javnoj površini, ali prodaju regulira Zakon o 
trgovini. 

Vijećnik g. Paulo Potočnjak postavio je pitanje vezano za cjenik plaćanja odvoza 
smeća za hotele, zanima ga kada je cjenik donesen i na kojoj osnovi. Naglasio je da 
ima saznanja kako su hoteli plaćali odvoz smeća po istoj tarifi kao i privatni 
iznajmljivači. 

Direktorica je odgovorila da se radi o cjeniku minimalne javne usluge, koji je 
donijelo Općinsko vijeće. Pojasnila je da Zakon propisuje dvije kategorije korisnika: 
kućanstva i nekućanstva. U kategoriju nekućanstava prema Zakonu spadaju i 
privatni iznajmljivači. Određena je fiksna naknada, dok svi korisnici, uključujući 
velike hotelske kuće, plaćaju varijabilni dio prema učestalosti pražnjenja kanti. Time 
hoteli, zbog većeg obujma otpada, imaju i veće troškove. 

Drugo pitanje vijećnika g.Paula Potočnjaka se tiče zgrade bivše tvornice prerede 
ribe u Vrboskoj koja je u privatnom vlasništvu , a predstavlja veliku opasnost za sve 
prolaznike.  Navodi da je  Mjesni odbor Vrboske kontaktirao konzervatorski odjel u 
Splitu koji je uputio na građevinsku inspekciju međutim Mjesni odbor ima samo 
savjetodavnu funkciju pa apelira da bi Općina mogla ići prema građevinsnkoj 
inspekciji  pa bar da krene sa upozorenjima. 

Načelnik navodi da se po tom pitanju već postupalo prije 5- 6 godina, ali se ništa nije 
riješilo. Sugestiju prihvaća i poraditi će se po tom pitanju. 

Nakon kratke rasprave, vijećnik g. Ivo Drinković postavio je pitanje kada će 
prostorni plan biti gotov i hoće li ga vijećnici imati priliku vidjeti. 

Načelnik je odgovorio da je Općinsko vijeće imenovalo Odbor za urbanizam, koji će 
prije javnog uvida dobiti prostorni plan na uvid. Javni uvid trebao bi biti tijekom 



mjeseca listopada. Studija utjecaja na okoliš je završena i poslana u Zagreb na 
potvrdu. Vijećnici mogu od Odbora zahtijevati uvid u prostorni plan. 

Vijećnik g. Ivo Drinković također je naglasio da bi trebalo ažurirati podatke na 
Google Mapsu, jer je posljednja virtualna šetnja snimana prije 10 godina, a tijekom 
tog vremena puno toga je obnovljeno. Istaknuo je da se očito snimalo tjekom ljetnog 
perioda kada je riva bila zatvorena za prolaz pa je otvoreni dio smiljena nova riva, a 
zatvoreni dio je ostala stara riva. Načelnik je odgovorio da Općinu Jelsa nitko nije 
kontaktirao prilikom snimanja ulica te će provjeriti s direktoricom Turističke 
zajednice da ih kontaktira kako bi ažurirali te podatke. 

Vijećnik g. Božidar Balić komentirao je reciklažno dvorište kod Svirača, 
naglašavajući da je prenatrpano te da je cesta blokirana zbog krupnog otpada koji se 
nalazi ispred reciklažnog dvorišta. Također je spomenuo problem  kod škole u 
Svirče, gdje se prilikom velike količine kiše voda izlijeva na nogometno igralište. 

Načelnik je odgovorio na komentar o reciklažnom dvorištu, naglašavajući da 
stanovnici susjednih općina i gradova donose krupni otpad u Svirče. Dodao je da se 
počelo kažnjavati ljude koji izvan radnog vremena ostavljaju otpad na reciklažnom 
dvorištu. Istaknuo je da bi izvan radnog vremena reciklažnog dvorišta otpad trebalo 
odvoziti na deponij u Prapatnu, međutim to se ne poštuje. 

Nakon kratke rasprave Predsjednik vijeća napominje komunalno redarstvo da se na 
izlazu iz Jelse, preko puta INE nalazi divlji deponij te da se to mora riješit čim prije.  

 

Prelazi se na točku 3./ Dnevnog reda. 

Predsjednik vijeća predlaže da se točke: 3. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Općine Jelsa za 2023.g., 4. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba 
u kulturi Općine Jelsa za 2023.g., 5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u 
sportu Općine Jelsa za 20223.g.. 6. Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi 
Općine Jelsa za 2023.g., 7. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g. i 8. Izvješće o izvršenju 
Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. objedine u jednu 

Načelnik pojašnjava da je Općina Jelsa bila likvidna svih ovih godina, te da trenutno 
ima suficit od oko 95.000,00 eura, što je rezultat kašnjanja isplate sredstava iz 
državnog proračuna za troškove koji su knjiženi u 2023.g. , a refundirani u 2024.g.  

Gđa. Nene Mišković objašnjava da manjak prihoda u iznosu od 156.616,00 eura, 
prikazan u godišnjem izračunu, nije stvarni manjak. Taj manjak nastao je zbog 
sredstava koja je Općina trebala dobiti iz državnog proračuna za projekte koje je 
država sufinancirala, ali koja nisu isplaćena do kraja 2023. godine. Radi se o 
sredstvima za staru ambulantu (67.569,00 eura) i izgradnju Ribarskog muzeja 
(182.717,00 eura), što ukupno čini 252.287,00 eura. Iako su troškovi za ove projekte 
knjiženi u 2023. godini, prihodi nisu stigli do kraja godine, već su isplaćeni 
početkom 2024. godine. Zbog toga je nastao manjak od 156.616,00 eura. Da su ta 
sredstva bila isplaćena do kraja 2023. godine, Općina bi završila s viškom od 
95.000,00 eura. 



Vijećnik g. Božidar Balić komentira da Dječji vrtić Jelsa ima višak prihoda 
poslovanja od 39 360,00 eura, te postavlja pitanje je li to stvarni višak , što nije praksa 
da ovakve institucije imaju pozitivan plus?  

Načelnik objašnjava da je pred njima investicijski ciklus, odnosno da će se sredstva 
koja će biti osigurana utrošiti na nabavu nove opreme za novi vrtić koji će uskoro 
biti izgrađen. Također, spominje da oprema za vrtić neće biti financirana iz 
sredstava Europske unije, što znači da će za tu svrhu biti potrebna vlastita sredstva. 
Ipak, pozitivno je što Dječji vrtić već raspolaže potrebnim sredstvima kako bi mogao 
izvršiti nabavu te opreme. 

Predsjednik vijeća stavlja točke 3. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Općine Jelsa za 2023.g., 4. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba 
u kulturi Općine Jelsa za 2023.g., 5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u 
sportu Općine Jelsa za 20223.g.. 6. Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi 
Općine Jelsa za 2023.g., 7. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g. i  8. Izvješće o izvršenju 
Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. 
 
 
Konstatira se da su točke 3. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Općine Jelsa za 2023.g., 4. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi 
Općine Jelsa za 2023.g., 5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu 
Općine Jelsa za 20223.g.. 6. Izvješće o izvršenju Programa socijalne skrbi Općine 
Jelsa za 2023.g., 7. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g. i  8. Izvješće o izvršenju 
Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. 
 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENE 

 
 
 
Prelazi se na točku 9./ Dnevnog reda  
 
Ad 9. Prijedlog Zaključka o davanju odobrenja društvu “Jelkom“ d.o.o. Vrboska za 
kratkoročno zaduženje kod poslovnih banaka. 
 
Načelnik pojašnjava da se radi o kratkoročnom zaduženju koje društvo Jelkom 
povlači na početku svake godine, a koje mora vratiti do kraja te iste godine. Ovaj 
proces zaduživanja ponavlja se svake godine. 
 
Konstatira se da je točka 9. Prijedlog Zaključka o davanju odobrenja društvu 
“Jelkom“ d.o.o. Vrboska za kratkoročno zaduženje kod poslovnih banaka. 
 
 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENA 
 
 
 



Prelazi se na točku 10./ Dnevnog reda  

Ad 10. Prijedlog Odluke o  izmjenama i dopunama Plana postavljanja privremenih 
objekata.  

 
Načelnik objašnjava da se radi o tri nove lokacije: 

1.LOKACIJA- MALA BANDA, čest.zgr.: 614/1,pored hotela Lačento, koja se koristi 
za iznajmljivanje bicikala 

2. LOKACIJA- TRG SV. IVANA, čest.zgr.: 136, uz jugoistočni dio Crkve Sv. Ivana, na 
dijelu čest. zem. 5663/1, za ugostiteljsku djelatnot s obzirom da za to postoji interes i  

3. LOKACIJA- TRG SV. IVANA, čest.zgr.: 181/2, ispred ulaza u objekt u prizemlju 
čest.zgr. 181/2, a na dijelu čest. zem. 5663/1, također za ugostiteljsku djelatnost(wine 
–bar) 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 10. Prijedlog Odluke o  izmjenama i 
dopunama Plana postavljanja privremenih objekata.  
 
Konstatira se da je točka  10. Prijedlog Odluke o  izmjenama i dopunama Plana 
postavljanja privremenih objekata.  
  

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENA 

 

 

Prelazi se na točku 11./Dnevnog reda  

 

Ad 11.  Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupniku javne površine – korsiku 
ugostiteljskog objekta zbog izvođenja radova ispred poslovnog prostora.  
 
Načelnik objašnjava da se radi o zakupniku ugostiteljskog objekta Arsenal, koji je podnio 
zahtjev za smanjenje javne površine, s obzirom na to da su radovi ispred restorana trajali 
do 15.07.2024. Na temelju tog zahtjeva, odobrava se naknada štete u iznosu od 75% 
ukupnog zaduženja, što znači da će zakupnik imati pravo na smanjenje troškova zbog 
privremenih poteškoća uzrokovanih radovima. 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 11. Prijedlog Odluke o naknadi štete 
zakupniku javne površine – korsniku ugostiteljskog objekta zbog izvođenja radova 
ispred poslovnog prostora.  
 
Konstatira se da je točka 11. Prijedlog Odluke o naknadi štete zakupniku javne 
površine – korsiku ugostiteljskog objekta zbog izvođenja radova ispred poslovnog 
prostora.  
 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENA 
 
 



Prelazi se na točku 12./ Dnevnog reda  

Ad 12. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama. 

Načelnik objašnjava da se radi o dopuni baze podataka o nerazvrstanim cestama na 
području mjesta Zastražišće i Poljica, što je učinjeno na zamolbu Hvarskog 
vodovoda zbog potrebe projekta vodoopskrbe. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga postavlja pitanje zašto nije priložen grafički prilog uz 
materijale. Načelnik odgovara da službe nisu stigle pripremiti prilog jer je direktor 
Hvarskog vodovoda na sam dan slanja materijala za sjednicu dostavio Zahtjev i 
zamolio da se točka uvrsti u dnevni red. Načelnik napominje da će grafički prilog 
biti izrađen i dostavljen kroz nekoliko dana. 

Vijećnik g. Dejan Bojanić postavlja pitanje: u koliko ulaze neke nerazvrstane ceste i iz 
Prapatne, u čijem će vlasništu biti, budući da prolaze preko zemlje koja je u privatnom 
vlasništvu građana? Načelnik odgovara da će nerazvrstana cesta postati vlasništvo 
Općine. Isto tako, potvrdio je da u nerazvrstane ceste neće ući one koje su napravljene 
poslije 2011.godine. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 12. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o nerazvrstanim cestama prihvati. 
 
Konstatira se da je 12. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
nerazvrstanim cestama 

 PRIHVAĆENA SA 

 8(osam) glasova ZA 

4(četiri) glasa SUZDRŽANIM  

 

  

Predsjednik vijeća  zaključio je XIX. sjednicu Općinskog Vijeća Općine Jelsa.  

                                                               Sjednica završena u 19:15 

 

 

ZAPISALA:                   PREDSJEDNIK  

Daria Grgičević Huljić                           OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELSA:  

                         Jure Gurdulić, dipl.oec. 

 

 

 


